
Møtereferat samferdselskomiten nr. 1,  16.12.13. 

Tilstede: Sissel Johansen, Willy Arntsen, Kjell Gunnar Olsen, Oddvar Skog og Stig Bruvoll. 

Forfall: Heidi Tøllefsen og Johannes Arvesen. 

Andre: Ordføreren møtte. 

 

 

1. Ferge og Hurtigbåtruter. Fergerutene som gjelder fra 01.02.2014 har nå ligget ute på nett i en lenger 

perioder, det har ikke kommet spesielle innspill til de nye rutene.   

 

2.Fv 848. Ordfører informerte om at veiutbedringen fra skrea til oppdrettsanlegget går som planlagt i 2014. 

For 2015 og utbedringen av Hamran, gjenstår en del arbeid når det gjelder finansiering. Samferdselskomiteen 
forsetter sitt arbeid med å synligjøre behovet for videre oppgradering av fv 848.      

 

3.Tunnel. Willy Arntsen refererte fra rapporten ang sykling i tunnelen.   De kortsiktige og langsiktige 

tiltakende som må ligge til grunn for sykling i Ibestad tunnelen er bla, merking av veibanen, bedre belysning , 
spesielt ved begge tunnelingangene, bedre ventilasjon, hvitmalte tunnelvegger,  osv.  Stigningen i tunnelen 
ligger i tillegg over normen som i dag  er 8%. 

 

4. Gangvei, Hamnvik/skoler. Det er bevilget 4,5 millioner fra fylkeskommunen til bygging av gangvei. 

Prosjekteringen skal være ferdig i februar 2014. Deretter skal det ut på anbud for bygging av gangvei. Planlagt 
oppstart er sommeren 2014. 

 

5. Div. Oddvar Skog stiller spørsmål om varslingsrutiner og informasjon ved stenging av tunnelen og stenging 

av fv 848. Det har ved flere anledninger vært manglende informasjon både når det gjelder stenging av tunnel, 
stenging av vei, det har også vært opplyst i media at fergen mellom Sørrollnes og Harstad har vært innstilt, men 
likevel vært i ruteproduksjon. Ved stenging av tunnel, må det være mulighet for utryknings kjøretøy og passere, 
dette p.g.a beredskapen.  

 

 

Leder samferdselskomite 

Stig Bruvoll 

 

  


